
Wat is je favoriete 
film?
Meglio Gioventu. 
E igenl i jk  twee 
l a n g s p e e l f i l m s , 
oorspronkelijk een 
miniserie. Ik heb 
deze films twee 
ke e r  m o e d e r -
ziel alleen gezien 
toen de Studio’s 

in Leuven nog bestonden. Ik was aan 
de grond genageld na het eerste deel: 
door het verhaal van zoekende zielen op 
de achtergrond van de grote gebeurte-
nissen van hun tijd, de personages, de 
sfeerschepping, de tijdloze soundtrack, 
de levensvreugde en de diepe dramatiek. 

Naar welk genre gaat je voorkeur uit?
Eigenlijk heb ik niet echt een voorkeur 
voor een bepaald genre. Ik kan even goed 
genieten van sommige Tarantino-films, als 
van een goeie romantische komedie. Mijn 
arthouse-lat ligt niet zo hoog. Film is voor 
mij vooral ontspanning. Als ik echt moet 
kiezen dan kan ik enorm genieten van 
coming-of age-films, zoals Dead Poets 
Society, Los Diarios de Motocicleta, Y tu 
mama tambien of Stand by me.

Welk boek zou je graag eens verfilmd 
zien?
Als strips meetellen, zou ik zeker voor 
De Chninkel kiezen of de hele reeks rond 
Thorgal. 
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De Verborgen Geschiedenis van Donna 
Tartt lijkt me een mooi scenario te bie-
den voor een goeie film. Blijkbaar zijn er 
al lang plannen in Hollywood, maar daar 
hangt een al even mysterieuze en onheil-
spellende sfeer rond als in het boek zelf. 
Misschien tijd voor een Vlaamse versie?

Heb je een favoriete regisseur?
Ik waardeer vooral regisseurs die de tijd 
durven nemen om een verhaal te vertel-
len, zoals Marco Tullio Giordana (Meglio 
Gioventu) of David Lean (Lawrence of 
Arabia). Ook talenten die zowel carrière 
maken als scenarioschrijver, regisseur en 
acteur, zoals Clint Eastwood, Ben Affleck 
of Roberto Benigni bewonder ik. Maar 
ook in Vlaanderen lopen heel veel geta-
lenteerde mensen rond, zowel voor lang-
speelfilms (Tot altijd, Hasta la vista, …) als 
voor series (De Ronde, Quiz me quick, …).

Welke film kan je aanraden aan de META-
lezers?
La Haine van Mathieu Kassowitz vind ik 
een hele beklijvende en jammer genoeg 
nog steeds actuele film. Een andere 
Franse film die ik persoonlijk ook een aan-
rader vind is Podium waarin onze land-
genoot Benoît Poelvoorde un sosie speelt 
van Claude François. Van een heel ander 
kaliber, hilarisch en menselijk.

Heb je een grote dvd-collectie?
Niet gigantisch. De Disney-collectie palmt 
het leeuwendeel in met jonge kinderen 

in huis. We kopen eigenlijk minder en 
minder films. Het lijkt alsof we de cinema 
hebben herontdekt — zij het met mond-
jesmaat — en ook de weg naar de dvd-
collectie van de bib. Dankzij digitale tv 
kunnen we nu ook meer zien van wat 
doorheen de week op tv komt.

Kijk je veel thuis of ga je vaak naar de 
cinema?
Meestal thuis dus. Maar we proberen de 
laatste tijd wel weer meer naar de bio-
scoop te gaan. Laatst ging ik met mijn 
dochter naar The Croods, een leuke ani-
matiefilm over de ‘begindagen’ van de 
homo sapiens en hoe verschillende men-
sen omgaan met en inspelen op verande-
ring. Heel actueel.

Welke film heb je het laatst gezien en wat 
vond je ervan? 
Deze vrijdag hadden we het geluk te 
logeren bij een PRIME-geabonneerde. 
Op vrijdag hebben we de eerste drie 
afleveringen van seizoen 3 van Game of 
Thrones gezien. Toch een huzarenstukje. 
Zaterdagavond keken we naar 17 filles een 
op waargebeurde feiten gebaseerd drama 
over tienerzwangerschappen. Heel mooi 
in beeld gebracht vanuit het standpunt 
van de meisjes. Het deed me wat denken 
aan Little Black Spiders. Beide eigenlijk 
ook coming-of-age-films. Twee pareltjes 
van getalenteerde filmmakers. 

Hannes Vanhaverbeke:

“Ik waardeer vooral regisseurs 
die de tijd durven nemen om 
een verhaal te vertellen”
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